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The problem of legal conditioning for the crime of forcible transfer of civilians during
African armed conflict: A study under the statute of the International Criminal Court

Abstract

The crime of forcible transfer of civilians has accompanied all the charters of the International
Criminal Courts, starting from Tokyo and Nuremberg to the International Criminal Court. War crimes
in the event of war, just as the crime of forcibly deporting children are considered a crime of genocide
that falls under crimes against humanity. Regardiess of the different legal qualification, the acts of
forcible transfer of civilians lead to the forcible displacement of the population, whether within or
outside the borders of their country.

Key words: Forcible transfer, civilians, armed conflict, international criminal court.

Le probléme du conditionnement juridigue du crime de déportation des civils pendant les
conflits armés africains, une étude dans le cadre du statut de la Cour pénale internationale

Résumé

Les tribunaux pénaux internationaux, a commencer par Tokyo et Nuremberg jusqu’a la cour
pénale internationale, ont traité de la déportation des civils lors des conflits armés; les
articles 7 et 8 du statut de la cour pénale internationale considérent comme crime contre
I’humanité en état de paix et de guerre; et qualifient comme crime de guerre en état de
guerre. Pareil, est qualifié le transfert forcé d’enfants comme crime de génocide, quelle que
soit la qualification juridique du déplacement forcé en vigueur, que ce soit au sein ou en
dehors de I'Etat.

Mots-clés: Transfert forcé, civils, conflits armés, cour pénale internationale.
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